


2016.6
六年级小学毕业考试英语试题

学校＿＿＿＿  班别＿＿＿＿  姓名＿＿＿＿  得分＿＿＿＿
听力部分
1、 听句子三次，选出正确的答案把其字母编号写在前面的括号内。（10分）
1. A. famous         B. funny        C. free
2. A. person          B. probably      C. painting
3. A. movie          B. company      C. Chinatown
4. A. movie          B. maker         C. musician
5. A. leader          B. lose          C. light bulb
6. A. cried           B. careful         C. careless
7. A. such           B. silly           C. slow
8. A. water          B. waterfall         C. watering
9. A. mountains       B. modern          C. manners
10. A.Washington D.C.   B. White House     C. Wel[image: 学科网(www.zxxk.com)--教育资源门户，提供试卷、教案、课件、论文、素材及各类教学资源下载，还有大量而丰富的教学相关资讯！]lington
二、听句子三次，写出句子中所缺单词。（10分）[来源:学科网]
     1. The little boy is not __________. He can_________everything.
     2. I know Canada is ___________ for it[image: 学科网(www.zxxk.com)--教育资源门户，提供试卷、教案、课件、论文、素材及各类教学资源下载，还有大量而丰富的教学相关资讯！]s[image: 学科网(www.zxxk.com)--教育资源门户，提供试卷、教案、课件、论文、素材及各类教学资源下载，还有大量而丰富的教学相关资讯！]___________ beauty.
     3. He made these come __________..
三、听短文三次，判断下列句子是否正确，如正确，请在括号内写“T”,否则写“F”. (10分)
1. When I was young I was ugly.
2. My body was green when I was young.
3. I was not happy because I didn’t know who my mother was.
4. I can swim in the pond and also jump o[image: 学科网(www.zxxk.com)--教育资源门户，提供试卷、教案、课件、论文、素材及各类教学资源下载，还有大量而丰富的教学相关资讯！]n the land.
5. I’m frog.
笔试部分

四、选择最佳答案，把其字母编号写在括号内。(20分)
  1. ________ that piece of meat, the fox had a good idea.
A To eat      B Eat        C To eating
  2. You have a beautiful voice. Could you sing a song __________ me.
    A in         B on        C for
3. She __________ to be a movie maker when she grows up.
    A want       B wants     C wanted
4. My brother and I _____ Chinatown in Toronto next summer holiday.
      A. visit      B.visited     C. will visit
5. The woman was so great. Can you tell me more about _____?
   A him        B her        C it
 6. Bill found a coin on the floor and he picked it ___[image: 学科网(www.zxxk.com)--教育资源门户，提供试卷、教案、课件、论文、素材及各类教学资源下载，还有大量而丰富的教学相关资讯！]________quickly..[来源:学*科*网Z*X*X*K]
   A on       B of       C up
  7. Janet is showing __________ her photos of travelling in South Africa.
   A we       B us     C our
  8. It’s always the polite thing ___________ in a library. 
   A be quiet      B to be quiet      C quiet
  9. The girl often helps he[image: 学科网(www.zxxk.com)--教育资源门户，提供试卷、教案、课件、论文、素材及各类教学资源下载，还有大量而丰富的教学相关资讯！]r mother ___________ the house.
   A clean      B cleaned      C cleaning
  10. If people pollute the rivers and the sea, animals in water ______.
   A. may die    B. died      C. death 
五、用所给动词的适当形式填空。（10分）[来源:Z。xx。k.Com]
   1. She often _________ (travel) with her friends when she has time.
   2. He often __________ (go) hiking on the weekend.
   3. I __________ (love) the piano and played it every day.
   4. Did they __________ (do) homework yesterday.
   5. People from different places greet each other in different _________ (way)
六、选择下面所给的句子中相对应的正确答案，将其字母编号填在横线上。（10分）
Janet: Hello, Jiamin
Jiamin: 1_______
Janet: The summer holiday is coming. Where will you go on holiday?
Jiamin: 2_______
Janet: Where is Macao?
Jiamin: 3_______ We are going to Macao from Hong Kong by ship.
Janet: How can we get to Macao from Guangzhou?
Jiamin: 4_______ Macao is an interesting place. There are lots of beautiful hotels and restaurants. And we can have special foods there. Where are you going on your holiday?
Janet: I don’t know. 5________ I’d like to visit Washington D. C. and New York and the famous Yellow Stone National Park.
Jiamin: I hope I can visit [image: 学科网(www.zxxk.com)--教育资源门户，提供试卷、教案、课件、论文、素材及各类教学资源下载，还有大量而丰富的教学相关资讯！]the USA some day.
A. You can go by coach.
B. Hello, Janet.[来源:Z.xx.k.Com]
C. I will go to Hong Kong and Macao.
D. My family and I want to go to the USA.
E. It’s near Hong Kong and Zhuhai.[来源:Zxxk.Com]
七、读短文，判断下列句子是否和短文一致，如一致，请在相应的括号内写“T”,否则写“F”。（10分）
         Chairman Mao was a very famous and important person in Chinese history. He gave Chinese people new life. We can live in China better and better. He was a kind man and he cared about every one of Chinese people and their lives. Chinese people were very poor and hungry in old China before 1949. Chairman Mao led Chinese people to found(建立) new China. Finally, all of the Chinese people work for a better life together[image: 学科网(www.zxxk.com)--教育资源门户，提供试卷、教案、课件、论文、素材及各类教学资源下载，还有大量而丰富的教学相关资讯！]. We love Chairman Mao. Chair Mao is the father of new China.
(   )1. Chinaman Mao was a great man in China history.
(   )2. Chinese people were very poor in old China after1949.
(   )3.  Chairman Mao cared about every one of Chinese people.
(   )4.Chairman Mao led Chinese people to found new China.
(   )5. Chairman Mao is the father of new China.     
八、根据上下文，选择正确的[image: 学科网(www.zxxk.com)--教育资源门户，提供试卷、教案、课件、论文、素材及各类教学资源下载，还有大量而丰富的教学相关资讯！]答案把其字母编号写在横线上。(10分)[image: 学科网(www.zxxk.com)--教育资源门户，提供试卷、教案、课件、论文、素材及各类教学资源下载，还有大量而丰富的教学相关资讯！]
A. sign    B. through   C. magic   D. took   E. said    F. difficult   G shared     H. belong    I. full    J. none  
[bookmark: _GoBack]        One day, a girl was walking 1_________ a par[image: 学科网(www.zxxk.com)--教育资源门户，提供试卷、教案、课件、论文、素材及各类教学资源下载，还有大量而丰富的教学相关资讯！]k. Suddenly she saw a box with a 2_________ on it. The sign 3_______[image: 学科网(www.zxxk.com)--教育资源门户，提供试卷、教案、课件、论文、素材及各类教学资源下载，还有大量而丰富的教学相关资讯！]__ “I’m a magic box. Say the magic words and you will see.” The girl tried to guess the 4_________ words. She tried “open” “hurry”, and many more, but 5_________ of them worked.
         “This is too 6__________. I don’t think I can get it. Please, dear box!” Suddenly, the box opened. It was 7________ of toys and sweets. “Thank you!” said the girl. Then the magic box said, “These all 8___[image: 学科网(www.zxxk.com)--教育资源门户，提供试卷、教案、课件、论文、素材及各类教学资源下载，还有大量而丰富的教学相关资讯！]_____ to you.” Then the girl 9____________ these toys and sweets home, and 10__________ them with friends.

九、用英文写一篇你喜欢的名人，简要介绍下他的兴趣爱好，和你为什么喜欢他的原因。不少于50字。（10分）
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